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Hlavac, Vaclav

Subject: FW: Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání AS ČVUT 27. 
3. 2018

From: Jan Janousek <Jan.Janousek@fit.cvut.cz>  
Sent: 20 March, 2019 21:50 
To: Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> 
Cc: senat CVUT <senat@konference.cvut.cz>; Michael Valášek <michael.valasek@fs.cvut.cz>; rektor@cvut.cz; 
Bohacek, Jiri <Jiri.Bohacek@cvut.cz>; Drnek, Jiri <Jiri.Drnek@cvut.cz> 
Subject: Re: Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2018 

 
Vážený pane profesore, 
 
děkuji za Vaši žádost.  
 
Na dnešní odpolední schůzce předsednictva senátu, která byla věnována přípravě zasedání AS ČVUT dne 
27. 3., jsme se rozhodovali mezi dvěmi možnostmi návrhu programu pro zasedání. Tyto dvě možnosti se 
lišily pouze v tom, během kterého bodu na zasedání AS ČVUT 27. 3. se budeme tématem prostoru pro 
lukostřelbu na UTVS  zabývat: 
 
1. První možností bylo se tématem zabývat v rámci bodu 3. Informace rektora, kdy do návrhu programu 
bude toto téma explicitně uvedeno. Tento postup je  v souladu s přáním pana rektora informaci o tomto 
tématu na zasedání senátu podat. Zároveň přípomínám, že jsem informoval dnes emailem v 11:43 do 
předsednictva, že se vedení jako exekutivní orgán tímto tématem v současných dnech intenzivně zabývá a 
řeší ho. V rámci tohoto bodu je samozřejmě možné pokládat panu rektorovi dotazy a zároveň je i možné 
navrhovat usnesení. 
 
2. Druhou možností bylo zařadit Vámi navrhovaný bod do návrhu programu jako samostatný bod zasedání. 
 
Při hlasování v předsednictvu k výše popsaným dvoum možnostem byly 4 hlasy pro první možnost, 2 hlasy 
pro druhou možnost, 2 členové předsednictva se zdrželi hlasování. Proto je návrh programu pro zasedání AS 
27. 3., který byl schválen předsednictvem a posílal jsem ho před chvílí do senátu, vytvořen dle první 
možnosti. Osobně si myslím, že reálné možnosti toho, co a jak se bude na zasedání senátu věcně 
projednávat, jsou v obou výše popsaných případech/možnostech zcela stejné. (Samozřejmě můžete případně 
navrhnout na zasedání samotném ve svém případném protinávrhu, aby bylo téma na zasedání senátu 
projednáváno v rámci samostatného bodu navrženého senátorem, a ne tedy rektorem.) 
 
 
Mám dále dvě poznámky k dalším, s tématem souvisejícím emailům od členů senátu: 
 
- Mezitím napsal do senátu související email Michal Farník, který se, podobně jako pan prof. Hlaváč, 
nemohl z důvodů jiných povinností zúčastnit dnešní schůzky předsednictva. Myslím si, že názor Michala 
Farníka na program zasedání je v souladu s návrhem programu v pozvánce na zasedání. 
 
- Dále napsal související email Zdeněk Bittnar s připomenutím své žádosti o kopii kolaudačního rozhodnutí. 
Chápu tuto žádost jako žádost na pana rektora a pana rektora proto na tuto žádost explicitně upozorňuji. 
Pokud mi pan rektor scan kolaudačního rozhodnutí zašle emailem, vložím ho na sharepoint senátu k 
příslušnému zasedání do jeho privátní části. 
 
 
přeji hezký zbytek večera, 
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Jan Janoušek 
 

 
Jan Janoušek, předseda Akademického senátu ČVUT 
email: Jan.Janousek@fit.cvut.cz 
tel: 606 551 035 
www: http://users.fit.cvut.cz/~janousej/ 
  
 

 


